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Hulladékanyagból fűtenék a malmot  
 
 
Mezőgazdasági hulladékanyaggal fűtenék Medinán az egykori malomépületből kialakított 
vendégházat – tájékoztatott Vén Attila polgármester. Az épületben jelenleg tartályos gáz biztosítja a 
meleget, ennek a költsége viszont a polgármester szavai szerint vetekszik az arany árával. A megoldást 
egy speciális, a Kölesden már kipróbálthoz hasonló kazán beszerzése, illetve a helyi terményszárító 
tulajdonosával történő együttműködés jelentheti. Az automata kazánban a terményszárítás során 
visszamaradó, másra nem használható, ingyen biztosított hulladékanyagot égetnék el, amely megoldás 
mindkét félnek kedvező. Az időszakosan keletkező fűtőanyagot egy eddig nem használt 
önkormányzati épületben tárolnák. 
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